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Torma Lajos elnök köszöntötte a megjelenteket és 15 óra 36 perckor megnyitotta a bizottság ülését. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 3 fő jelen volt. 

Ismertette a napirendi javaslatot, majd kérte a tagokat, szavazzanak a javasolt napirend elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendi javaslatot nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

4/2016. (II.17.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2016. február 17-ei, rendkívüli, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontot tárgyalja: 

1. Társadalmi és sportcélok támogatására elnyert pályázatok elszámolásával kapcsolatos döntések 

(Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke Szakosztálya és Hunyadi Mátyás Általános Iskola 

beszámolójáról) 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Társadalmi és sportcélok támogatására elnyert pályázatok 

elszámolásával kapcsolatos döntések (Oroszlányi Szabadidő 

Egyesület Teke Szakosztálya és Hunyadi Mátyás Általános Iskola 

beszámolójáról) 

  

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, hogy a civil szervezetek határidőre 

beszámoltak. Két egyesületnél volt igény, hogy a bizottság tárgyalja meg a beszámolójukat, mert nem 

pontosan arra költötték a támogatási összeget, amire a támogatási szerződésük szólt.  

Az OSZE Teke Szakosztálya sporteszközökre, sportruházat vásárlásra, nevezési és bírói díjakra, 

érmekre, oklevelekre és játékengedélyekre kapta a támogatási összeget. Ehhez képest nagyon kevés 

eszközt vásároltak, és sport versenyekre jártak, így szervezési és utazási költségeket kívánnak 

elszámolni. A beszámolót számlákkal alátámasztották. Kérték, hogy a bizottság támogassa 

kérelmüket.  
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A másik kérelem az Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskolától érkezett. A pályázatában tételesen 

felsorolta azokat a sporteszközöket, amiket meg kívánt vásárolni. Másik pályázaton is nyertek 

támogatási összeget, és egyéb olyan eszközöket is vásároltak, amelyet nem jelöltek meg a tételes 

pályázatában. Konkrétan: talajra fektethető koordinációs létrát, gumiszalagot és stopper órát. Ezek is 

sporteszközök, szüksége van az iskolának ezekre, tehát véleménye szerint ez a kérés is támogatható. 

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy az iskola részéről igazgató úr a szaktanárok javaslata alapján 

indokolta kérelmét. A megvásárolt eszközök a gyerekek koordinációs mozgását segítik.  

Jelezte, hogy mindkét igény számlákkal alá van támasztva. A Teke Szakosztály szponzorokat szerzett, 

abból vásároltak mezeket. Javasolta, hogy mindkét kérelmet fogadják be és támogassák. 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy a Teke Szakosztály a támogatás mekkora részét 

költötte másra? 

 

Károlyiné dr. Plóza Melina jogi referens elmondta, hogy jelentős részét, kb. 80%-át. 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy akkor miért nem utazási és szervezési költségre 

pályázott a szakosztály, illetve miért nem év közben kérték a módosítást, hiszen a versenynaptár 

megvan. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melina jogi referens elmondta, hogy méltányolható az, hogy a szakosztály 

sportra költötte a támogatást. 

 

Székely Antal bizottsági tag felvetette, hogy nincs értelme a pályázatnak, ha a megítélt támogatást 

nem arra használják fel az egyesületek, mint ami a támogatási szerződésben szerepel.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a szakosztály szervezési és utazási célra kérte a 

támogatást. Kérdése az volt, hogy a szervezés mit takar? 

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy nevezési díjak, játékengedély, versenyengedély szerepel a 

számlákon. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melina jogi referens ismertette a benyújtott számlákon szereplő tételeket, 

melyek mind a szakosztály sporttevékenységéhez kapcsolódnak. 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy miért nem a szponzoroktól kapott támogatást 

költötték el arra, amire az önkormányzatnak benyújtott számlák szólnak? 

 

Károlyiné dr. Plóza Melina jogi referens elmondta, hogy a szakosztálynak valóban hamarabb kellett 

volna jeleznie, hogy másra kívánja felhasználni az elnyert támogatást. Ígéretet tett arra, hogy erre fel 

fogják hívni a szakosztály figyelmét.  

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy ha van egy pályázati kiírás, van az 

elszámolásnak egy rendje, akkor azt be kell tartatni minden támogatottal.  

 

Torma Lajos elnök ismertette a Teke Szakosztály pályázatát: utazási költségként 1 M Ft-ot jelölt 

meg, valamint igazolások, játékengedélyek, nevezési díjak, egyéni versenyek, sporteszközök 

vásárlását jelölte meg. Összesen 2.050 E Ft volt a beadott igény, 700 E Ft-ot kaptak és ebből kb. 300 E 

Ft került utazási költségként felhasználásra. Egyetértett azzal, ha a jövőben ilyen jellegű probléma 

merül fel, akkor szerződésmódosítást kell kérni. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag 15 óra 51 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 4 fő. 

 

Torma Lajos elnök Szabó Mihály bizottsági tag részére ismertette a kérelmeket, illetve Székely Antal 

bizottsági tag véleményét. 
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Papp Péter bizottsági tag 15 óra 57 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 5 fő. 

 

Torma Lajos elnök Papp Péter bizottsági tag részére ismertette a kérelmeket, illetve Székely Antal 

bizottsági tag véleményét.  

 

Papp Péter bizottsági tag kérése az volt, hogy írásban jelezzék a kérelmezőnek, hogy a kérelmét 

korábban is benyújthatta volna. Hozzátette, hogy a Teke Szakosztály kérelmét csak azért támogatja, 

hogy az idei évi pályázati lehetőségből ne zárják ki a szakosztályt. 

 

Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak az Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola kérelméről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 

5/2016. (II.17.) TSPBB határozata 

az Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága az Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola kérelmét elfogadja. Hozzájárul, hogy az 

Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola a 2015. évi sportcélok támogatására elnyert pályázatának 

elszámolásakor stopper óra, talajra fektethető koordinációs létra, gumiszalag költségeit is elszámolja. 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak az Oroszlányi Szabadidő Egyesület - Teke Szakosztály 

kérelméről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen, 1 nem szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 

6/2016. (II.17.) TSPBB határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Teke Szakosztály kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Teke Szakosztály kérelmét elfogadja. Hozzájárul, 

hogy az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Teke Szakosztálya a benyújtott kérelme alapján a 2015. évi 

sportcélok támogatására elnyert pályázatának elszámolásához a sporttevékenységéhez kapcsolódó 

benyújtott, túlnyomóan utazási számláival számoljon el. 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, Torma Lajos elnök a bizottság ülését 16 óra 02 perckor 

bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 Torma Lajos  

 elnök   bizottság tagja  

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


